
 

              

 

Mødedato 

D. 21. sep. 2022 

Mødested/lokale 

Personalerummet  

Mødetidspunkt kl. 

17.15 

 

Sluttidspunkt kl. 

19.00 

 

Deltagere: Nya, Hanne, Helene, Gitte, Maja, Helle, Jeanette G, Anja, Jeanette B, André, Belma, Noah, Andreas 

Evt. afbud bedes 

meddelt  

Jeanette 

Direkte telefonnr.  

76814000 / 28221688 

Ordstyrer: Hanne  

Referent: Nya 

 

Referat  
   

 

1. Elevrådet/Noah og Andreas/10 min 

a. Hvordan er Elevrådet kommet i gang med årets arbejde? 

I den første uge efter ferien var der valg til Elevrådet. Ugen efter blev der holdt det første  

Elevrådsmøde. De fik oplæring i, hvordan de skal gøre, når de står i boden. De talte om priserne,  

som er steget, fordi priserne på varerne er blevet højere. Der blev derfor også lavet nye prisskilte.  

b. Hvordan går det i boden?  

Det går godt med salget. På en god dag tjener de 50 kr. Alt overskud er elevernes. Skoleboden har  

på nuværende tidspunkt 10.500 kr i overskud. Elevrådet skal drøfte, om der er noget, de vil bruge  

penge på. Kravet er, at pengene skal gå til eleverne.  

Der er mange i Elevrådet, der ikke husker deres vagter i boden. Der er talt om det på det sidste  

Elevrådsmøde. Her har Gitte også informeret om, at hvis de ikke bliver bedre til at passe vagterne,  

så kan det være nødvendigt at finde nogle nye medlemmer til Elevrådet.     

c. Andet 

 

2. Evaluering af bestyrelsens deltagelse på forældremøderne/Hanne/10 min  

a. Hvordan er det gået? 

Det er gået rigtig fint med forældrerepræsentanternes deltagelse til forældremøderne. Det er  

forskelligt fra klasse til klasse, hvor stor tilslutning, der har været til møderne.  

 

b. Er der nogle ting fra forældremøderne, som det er vigtigt at drøfte i bestyrelsen?   

Afdelingslederen for udskolingen på Vejle Midtbyskole deltog i forældremødet på 5. årgang. Det 

var en rigtig god præsentation med en god dialog. Mange forældre fik en ny opfattelse af skolen. 

 

3. Gennemgang og drøftelse af bestyrelsens årshjul/Hanne/15 min  

a. Udkast til årshjul udsendt med dagsorden  

Årshjuljet blev godkendt. 

 

4. Opstart på udarbejdelse af princip om Meddelelsesbog/Hanne og Nya/ 30 min 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 



 
a. Kort introduktion til reglerne omkring Meddelelsesbogen/ Nya 

b. Fælles drøftelse/Hanne    

Vi drøftede, hvad princippet skal indeholde. Det blev nedskrevet som noter, der skal bruges til  

formuleringen af princippet. Vi aftalte, at dette dokument sendes ud sammen med referatet, så alle  

kan læse det og gøre sig overvejelser omkring princippet, inden vi laver formuleringerne på det  

næstkommende bestyrelsesmøde. 

 

5. Drøftelse af høringssvar vedr. Klubstrategi/Hanne/ 15 min    

a. Børne- og Familieudvalget har sendt en ny Klubstrategi for 13-18 årige i høring. 

Bestyrelsen drøfter, om der skal indsendes et høringssvar. Svarfristen er 7. okt. 

b. Dokumenterne er medsendt dagsorden. Der er ikke forventninger om, at I har læst 

dem alle inden mødet. I kan danne jer et hurtigt overblik ved at læse dokumentet 

”Baggrund for anbefalinger vedr. organisering”  

I Højen er der en lokal privat klub for de 13-18 årige, som er styret af HGU. Børnene fra Højen  

hører til Klub Midt.  

 

Det blev aftalt, at Hanne laver et udkast til høringssvar, der sendes rundt til bestyrelsen. Bestyrelsen  

vil gerne bakke op om strategien, men også skrive, at det vil være godt, hvis Højen får tilbud, der  

også foregår i lokalsamfundet, og at det er vigtigt, at det understøtter det arbejde, der allerede  

foregår i den lokale private klub. 

 

6. Forældrehenvendelser/5 min 

Nogle forældrene, der har deres børn i SFO’ens klub er i tvivl om, hvilket tilbud det er. Nogle børn 

og forældre er i tvivl om, hvad de må, når de er gamle nok til at komme i SFO-klubben. På Højen 

Skole er der kun én SFO, der går til og med 6. klasse. SFO’en har dog valgt, at de gerne vil give de 

største børn et tilbud, der er mere målrettet de ældste. Fra 3. klasse har de derfor et lokale, de må 

være i uden de mindre børn. Alle børn må deltage i alle aktiviteter i SFO’en. Det kommunikeres ud 

til forældrene i SFO’en.  

  

7. Eventuelt/5 min 

a. Nya udleverede den Skoleplan, der er udarbejdet mellem ledelse og medarbejdere i 

forbindelse med planlægningen af dette skoleår. Det er et krav, at alle skoler laver en 

Skoleplan, og i den beskrives skolens indsatser og rammerne for medarbejdernes 

arbejde.  

b. Forældrene i indskolingen informerede om, at de holder en fælles halloween fest for 

indskolingen på skolen. De vil være opmærksomme på at skrive kontaktoplysninger 

på arrangørerne på tilmeldingssedlen, da mange forældre sidste år troede, at det var 

skolen, der holdt arrangementet.  

  

 

Gitte og Maja deltager ikke i dette punkt 

 

8. Planlægning af Medarbejdernes dag d. 5. oktober/15 min  

a. Skolen bestyrelse ønsker at markere medarbejdernes dag. Det blev planlagt, hvordan 

det skal foregår.   


